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Predsjednik i potpredsjednica Atlantskog vijeća RH sudjelovali su 14. 09. 
2006. godine na sastanku u Ministarstvu vanjskih poslova i europskih integ
racija RH na kojem se raspravljalo o poimanju organizacije NATO u Hrvat
skoj i predstojećoj kampanji za ulazak RH u Savez. Sastanak je organiziralo 
Ministarstvo vanjskih poslova i europskih integracija RH u suradnji sa Odje
lom za javnu diplomaciju NATO-a iz Brusselesa te Veleposlanstvom Velike 
Britanije u RH. 

Na sastanku su, osim predstavnika organizatora, sudjelovali i djelatnici Mi
nistarstva obrane RH, Ureda Predsjednika RH, predstavnici Sabora zaduženih 
za promicanje ideje euroatlantizma, posebice Sjevernoatlantskog saveza. 

Nacionalni koordinator za NATO u RH, mr. se. Pjer Šimunović naglasio je 
kako Hrvatska ispunjava svoje obveze za članstvo u Savezu, ali očekuje i in
tenzivniji signal iz Brusselesa daje naša zemlja potrebita i dobrodošla u Sje
vernoatlantsko savezništvo,jer bi to umnogome olakšalo objašnjavanje želje i 
potrebe našeg članstva u Savezu cjelokupnoj hrvatskoj javnosti. 

Zsoltan Rabai iz NATO-a upozorio je na nedefinirane jasne ciljeve i razlo
ge zašto Hrvatska želi postati članicom NATO-a te naglasio kako, iako nije iz
gledno da će na sljedećem summitu NATO-a u Rigi naša zemlja dobiti poziv s 
konkretnim datumom članstva, kampanja za ulazak u NATO se mora početi 
provoditi u svim segmentima hrvatskog društva. 

Loma Fitzsimons iz Velike Britanije smatra da hrvatska komunikacijska 
strategija za naš ulazak u NATO mora sadržavati šest jasno definiranih 
ključnih elemenata: cilj, poruku, skupinu stanovništva kojoj se obraća, njiho
ve navike primanja informacija (novine, TV, obrazovni sustav .... ), transmisi
ju informacija o NATO-u, te evaluaciju postignutog. 

Predsjednik A VH prof. dr. Radovan Vukadinović upozorio je na sveobuh
vatni nedostatak znanja o euroatlantskim integracijama kod mlade generaci
je u RH što je rezultat njihove nedovoljne edukacije tijekom osnovnog, sred
njoškolskog ali i visokog obrazovanja. 

Sastanak se pokazao kao izuzetno koristan za razmjenu informacija, ne 
samo o tome što pojedini segment hrvatskog društva zadužen za pristupanje 
Hrvatske NATO savezu trenutno čini, već je i otvorio mogućnost veće koor
dinacije državnih tijela na tom planu. S obzirom daje to tek prvi susret ekspe
rata iz Hrvatske i inozemstva zaduženih za NATO takve vrste, predloženo je 
da se na sljedeći pozovu i predstavnici javnih medija, Ministarstva znanosti, 
obrazovanja i športa, te nevladinih organizacija koji u budućnosti mogu i mo
raju, svaki sa svog aspekta, objašnjavati i promicati euroatlantsku ideju. 


